

# Vanløse Badminton Klub

Referat fra bestyrelsesmøde den 21.06.2023 kl.18.

1. Godkendelse af referat. Ordstyrer Heidi, referent Andreas og efter klokken 20 Heidi

Referatet blev godkendt

2. Nyt fra
  - a. Formand
    - i. Heidi skal have MIT-ID adgang. Carsten hjælper med det.
  - b. SSU
    - i. Intet nyt at berette
  - c. USU
    - i. Der er en vis opbakning i USU til at Johan på et tidspunkt kan blive træner for talenttræningen
    - ii. Der arbejdes på at sammenlægge træninger, hvor fremmødet er begrænset. De frigjorte trænerudgifter bruges på: 1. at aflønne en ungdomstræner for at varetage USU-mailen, og 2. forbedring af træningen på de eksisterende træninger.
    - iii. Der har det seneste halve år været en nedgang i ungdomsmedlemmer. Efter sommer vil USU se nærmere på, hvad årsagen kan være.
  - d. Klubmodul og kontingent
    - i. De nye bestyrelsesmedlemmer er gjort kontingentfri, men skal fortsat betale bolpenge
    - ii. Mette retter de nye satser i systemet
    - iii. Der er en del medlemmer oprettet i klubmodul, som ikke er tilmeldt et hold. USU og SSU skal følge på, om der er spillere på træningerne, som dukker op uden at være tilmeldt
    - iv. Fem spillere har ikke betalt kontingent og meldes ud
  - e. Økonomi
    - i. Regnskab og tilskudsansøgninger er godkendt af KK
  - f. Kommunikationskanal (webhotel) og økonomi (Facebook, og VBK hjemmeside (Lærke/Morten J))
    - i. Funktionalitet der ikke vurderes at være relevant, bliver fjernet - herunder tags og mulighed for at dele nyheder på marginale sociale medier.
    - ii. Der mangler lidt tekst om motionister. Veteran og senior slås sammen. Jeppe hjælper Lærke med teksterne
    - iii. VBK.dk skal kun præsentere de væsentlige informationer for dem, der ønsker at melde sig ind i klubben. Nyheder mv. kører via Facebook. Info af lokalhistorisk interesse lægges evt. på skjulte sider.
    - iv. Morten køber den tekniske løsning, som han præsenterede på foregående bestyrelsesmøde
  - g. VM i Vanløse - Hvem og hvordan løses rekrutteringen (Morten J og Morten L)
    - i. Der er kun én frivillig, der har meldt sig.
    - ii. Der skal gøres noget aktivt for at orientere A og B-trup

### 3. Opgaver og beslutninger

- a. Bolde – fastsættelse af pris for køb af rør og hvor mange må man højst købe samt skal boldpengestige for A trup?
  - i. Boldpenge fastholdes på nuværende niveau under forudsætning af, at vi spiller med Champion Ace eller Champion Ace 2
  - ii. Det vil fremover ikke være muligt at købe bolde til privat brug. Heidi orienterer Lars.
- b. Beholdning, statistik, bestilling af bolde (Flemming Poulsen?)
  - i. Heidi spørger Flemming Poulsen, om han vil stå for det
  - ii. Det overvejes, om boldforbrug mv. skal registreres i et online regneark, så andre kan følge med
- c. Tilmelding til næste sæsons hold i Badminton player (25.juni)
  - i. Heidi afventer tilbagemeldinger fra SSU, veteran og motionist, og tilmelder disse hold.
- d. Hvem sørger for at spillere prøver tøj og bestilling af spilletøj (A trup)?
  - i. Stine står for det, eller finder nogen, der gør det.
  - ii. Stine vender tilbage med, hvornår ungdomsspillerne kan prøve tøj.
- e. Hvad skal VBK t-shirts koste ved løssalg?
  - i. Morten J finder ud af, hvad den skal koste

### 4. Andet

- a. Nye unge spillere på B-trup (VIGTIG!) USU og SU (Andreas, Matias, Jeppe)
  - i. USU har meldt 5 spillere ind, herunder fire piger.
- b. Frivilligfest / Klublivsfest
  - i. Morten J står for det.
  - ii. Det gælder for alle der har ydet en frivillig indsats for klubben
  - iii. Der er afsat penge til det
- c. Sponsorer? Udskydes. Ikke ressourcer til opgaven. Hver spiller kan dog prøve at få sit eget sponsorat og på den måde få betalt sit kontingent og sine boldpenge. Resten går i klubkassen.
- d. Holdturneringsmøde 29. juni (Morten J og Heidi)
- e. Kontrakter seniorer - Seniortrænere. Fastholdelse af spiller (kontrakt, økonomi - fire timer om måneden med B trup). Der er skrevet kontrakt med Seniortræner Jesper Mikla (A og B – trup) og spiller Johan Plum Philipsen B -trup med 3-4 timer om måneden – specialtræning til unge spillere.
- f. Fra sidste møde: Boldskab, Flipboards, oprydning af boldrum, tællerstiger (salg?) - noget nyt? Boldskab åbnes fredag 23/6, oprydning 22/6, flipboards (Lindholm køber på et tidspunkt?)
- g. Overdragelse af "formandssager" - kun mails og hjemmesideadgang er sket.

### 5. Evt.

Zakobi – har det interesse? Mette og Carsten giver udtryk for, at det har det ikke. Det er et kæmpe arbejde at få medlemmerne over på det nye betalingsystem. Vil dog gerne præsenteres for systemet. Zakobi kontakter Morten J. på et tidspunkt og der findes en dato for fremvisning af systemet.

### 6. Næste møder

- a. Torsdag den 10. august
- b. Torsdag den 21. september